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In dit nieuwsbericht een update over de uitgestelde start van ons nieuwe bridgeseizoen. We zijn daar 

rouwig om maar kunnen er weinig aan doen. Maar gelukkig hebben we ook goed nieuws te melden, dus 

lees snel verder. 

Van het bestuur 

In september hebben jullie bericht gekregen dat we bij DVC gaan bridgen en is jullie gevraagd om een 

keuze te maken tussen maandagavond en dinsdagmiddag. We zijn heel blij met de response en het grote 

aantal leden dat heeft ingeschreven. Met ruim 90 spelers is de maandagavond veruit populair en dat 

verbaast ons natuurlijk niet. De dinsdagmiddag loopt met een kleine 40 spelers nog wat achter maar we 

denken dat daar nog wel meer gegadigden gaan komen. Dat er door de Corona mensen zouden opzeggen 

viel in de lijn der verwachtingen. Maar ook kunnen we nieuwe spelers verwelkomen, het totale aantal 

komt daarmee op ca. 125 leden. Het bestuur had door de pandemie rekening gehouden met een grotere 

terugloop. Dat is dus meegevallen en we zijn erg blij met zoveel trouwe clubgenoten. 

Helaas hebben we ook minder goed nieuws te melden. De gesprekken met DVC lopen stroef en het duurt 

langer dan verwacht voordat de ruimte gereed is. Aanvankelijk was ons beloofd dat we begin oktober 

konden gaan spelen, later verschoof deze datum naar eind oktober. Inmiddels is ook dit niet haalbaar 

gebleken omdat de verwarming dan niet gereed is. Het harmonieorkest De Club 

repeteert inmiddels wel bij DVC maar de orkestleden zitten met de jassen aan vanwege 

de kou. Dat willen we onze leden niet aandoen en hebben moeten besluiten onze 

speelmomenten nog even uit te stellen. We verwachten nu eind november te kunnen 

starten, de precieze datum horen jullie dan nog. We zijn blij met de mooie ruimte die 

DVC ons aanbiedt en denken dat deze het wachten zeker waard is. 

Uitnodiging  

Het afgelopen anderhalf jaar heeft BC Didam veel met de andere bridgeclubs in De Liemers 

samengewerkt. We hebben elkaar bijgestaan en geholpen als dat nodig was, informatie uitgewisseld en 

tips en trucs gedeeld. Het mooie van deze periode is de saamhorigheid en vriendschappen die zijn 

ontstaan. De andere clubs zijn vorige maand van start gegaan en, zolang onze zaal bij DVC nog niet 

gereed is, nodigt ‘CobrA’ ons uit om op woensdagmiddag als gastspeler te komen bridgen in het 

Schuttersgebouw Andreas, Oude Doesburgseweg 1 te Zevenaar. Zo kun je al een beetje warm draaien en 

je kennis opfrissen. Er wordt gespeeld van 13:30 uur tot 17:00 uur, 

deelnemers betalen €2,50 per middag. Wil je meespelen meld je dan 

aan bij connysbridgeschool@gmail.com.  
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Bridgecursus voor beginners 

In januari zal er een beginnerscursus worden gestart. Deze zal plaatsvinden op onze nieuwe locatie bij DVC 

op de dinsdagmiddag. Gelijktijdig dus met ons eigen speelmoment, wat de cursisten de mogelijkheid biedt 

om kennis te maken met onze vereniging en de lesstof in de praktijk toe te passen. De cursus wordt 

verzorgd door Conny van der Graaf. Een krantenberichtje zal binnenkort verschijnen om het nieuws 

wereldkundig te maken, jullie lezen het nu als eersten. Ken je iemand die interesse heeft dan kan die zich 

melden bij Ans Lamers. 

Lesbrieven 

 

Zoals eerder al gemeld gaan we verder met onze opfriscursus. De eerste serie, de groene lesbrief was 

reeds in 2020 afgerond. De daarop volgende blauwe lesbrief moest gestaakt worden na slechts een avond, 

en nu gaan we de draad weer oppakken met de overige twee avonden. We hebben destijds het negatief 

doublet behandeld en frissen de kennis even op om daarna snel over te gaan naar nieuwe lesstof zoals 

vierde kleur, reverse en controle-/slembiedingen. Aansluitend gaan we verder met drie avonden voor de 

laatste serie van de lesbrieven. In deze zogenaamde rode lesbrief komen onder andere de Multi en de 

Muiderberg openingen aan bod, en ook de verdedigingen hiertegen. Deelnemers die reeds hebben 

ingeschreven krijgen persoonlijk bericht, geïnteresseerden kunnen zich nog aanmelden. Door de 

sponsering vanuit Rabo Clubsupport zijn de kosten gering, slechts €10 per lesbrief. De avonden worden 

georganiseerd door Conny’s Bridgeschool en vinden plaats op de woensdagavonden in het Caleidoz-

centrum aan De Hooge Bongert 3 in Zevenaar. De eerste avond van de blauwe lesbrief is op 27 oktober en 

begint om 19:30 uur. Deelnemers kunnen nog specifieke onderwerpen aandragen die zij graag behandeld 

zien. Wil je nog inschrijven meld je dan bij Ans Lamers (activiteitenciebcd@gmail.com). 

District 

Voor de Viertallencompetitie Midden en Oost Gelderland heeft Didam een afvaardiging ingeschreven in 

de 1e Klasse, bestaande uit Ingrid Boekhorst, Annelies Teuben, Veri Brink en Linda Camphuynder. Er 

wordt gespeeld van eind november tot begin april 2022. Wij wensen hun veel succes. 

Op 27 november wordt in Doetinchem de 7e Senioren Ontmoetingspunt Bridge Drive gehouden. Het is 

een vol dagprogramma van 10:00 tot 17:00 uur, inclusief lunch en consumptie, de kosten zijn €25 pp en 

NBB leden krijgen korting. Ook niet-senioren zijn welkom. Info en inschrijving (voor 7/11) op 

www.7007.bridge.nl   
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Estafette  door Jenny Mulder 

In de vorige nieuwsbrief schreven Aart en Wies de Groot over hun bridge 

ervaringen en gaven het stokje aan mij door. In het verleden heb ik al heel 

vaak voor en over de bridgeclub geschreven, maar nog nooit over mijzelf. 

In 1994, na een bridgecursus bij Annelies Teuben en Wessel van der Oosterkamp, werd ik lid van de BCD. 

Om het kader van de club te versterken vroeg het bestuur mij in 1997 mee te doen aan de opleiding voor 

clubleider A, het jaar daarop werd clubleider B daaraan toegevoegd. Deze opleiding omvatte toen per 

seizoen twaalf zaterdagochtenden met een afsluitend examen. Met die diploma’s op zak werd je toen 

geacht ook in de technische commissie plaats te nemen en te arbitreren op de clubbijeenkomsten. Die 

functie werd een aantal jaren gecombineerd met het bestuurslidmaatschap. Als wedstrijdsecretaris 

moest ik de meesterpunten nog met de hand bij houden, evenals de punten voor het 

clubkampioenschap en de slembeker. Ieder jaar moest er een wedstrijdkalender worden opgesteld, 

zodat de clubleden wisten hoe de competitie er uit zag en wanneer ze hun vakantie konden plannen (zo 

ging dat toen nog!). In 1997 werd gestart met een tweede bridgeavond op maandag want er kwamen 

steeds meer leden. Op zeker moment moesten er maatregelen genomen worden om de toestroom op te 

vangen; er kwam een toelatingsbeleid en een wachtlijst. 

Tijdens die periode was ik lid van verschillende commissies, zoals het Didam Op Stelten toernooi met 64 

paren en de Kroegentocht met 192 paren. Ook de bridgemarathon tussen de Kerstdagen en Nieuwjaar 

die toen nog 100 spellen omvatte en duurde van 10.00 uur ‘s ochtends tot 04.00 ’s nachts stond op het 

programma. Bij ieder toernooi moest er een aankondiging in de verschillende plaatselijk en regionale 

kranten en na afloop werd de uitslag opgestuurd. Nadat jarenlang de uitslag met de hand werd 

uitgerekend beschikten wij in die tijd al wel over een soort zelf ontworpen ingewikkeld computer 

programma. In 2001 zijn we met een delegatie van het bestuur naar de internationale Bridge Olympiade 

in Maastricht gereisd om ons te oriënteren over de aanschaf van een nieuw rekensysteem voor de 

computer en een dupliceermachine. Daarna kon er meer geautomatiseerd worden gewerkt, dat 

scheelde heel veel tijd voor ons als vrijwilligers.  

Samen met Anton Buijs heb ik twaalf jaar de bridgelessen bij het sociaal cultureel werk in de Rosmolen 

verzorgd, mede waardoor de club in die periode heel snel is gegroeid. Op het hoogtepunt van de club 

waren er rond de 220 leden. 

Bovenstaande opsomming is wel een belangrijk maar ondergeschikt onderdeel van mijn ervaringen 

geweest, want de gezelligheid en het sociale aspect van het clubgebeuren is voor mij altijd het 

allerbelangrijkste gebleven. Natuurlijk eindigen ook wij graag op een goede plaats maar meedoen is veel 

belangrijker dan winnen, zelfs bij zo’n serieuze competitiesport. De clubavonden in de coronatijd waren 

een groot gemis, waarvoor het StepBridge via de computer wat mij betreft geen oplossing bood. En ik 

ben heel blij dat er binnenkort weer gestart kan worden en we elkaar dan persoonlijk zullen ontmoeten 

en niet alleen via de berichten per computer moeten communiceren. 

Het estafettestokje geef ik door aan Marga en Berry Visser. 

Rabo Clubsupport 

Zoals jullie in de mail van 6 oktober hebben kunnen lezen is de Rabo actie weer begonnen. Heb je nog niet  

gestemd? Vergeet dan niet je stem uit te brengen op 

onze bridgeclub. We kunnen het extraatje goed 

gebruiken om onze nieuwe locatie in te richten.  


